
The Transitions Color Match tool redefines the in-store experience by offering eyecare professionals an innovative and interactive way to engage with 
patients. This phygital tool provides a personalized lens selection journey, making it easier than ever to help patients find their perfect Transitions lens color 
and frame combination. With infinite lens and frame pairings, Transitions Color Match transforms the decision-making process into an exciting and seamless 
experience.

DISCOVER THE PERFECT FRAME & TRANSITIONS
LENS COMBINATION WITH TRANSITIONS® COLOR MATCH™

Scan the QR Code: Easily direct patients to the 
Transitions Color Match tool by scanning the 
QR Code with their smartphone, located at the 
frame wall and the dispensing table.

Visualize Transitions Instantly: The tool allows 
patients to explore Transitions lens colors, see 
how they look on their frames, take photos, 
compare and save favorites.

Share the Perfect Combination: Once patients 
find their ideal frame and Transitions lens color, 
they can share their selection making the 
experience fun and memorable.

HOW IT WORKS

TRANSFORM YOUR BUSINESS WITH TRANSITIONS COLOR MATCH

Innovative Approach: Be positioned as both innovative and cutting-edge, while reinforcing your role as a trusted professional to your patients.

Engaging Patient Experience: With augmented reality, your patients can immediately visualize how different Transitions lenses look on their 
chosen frames, helping to overcome uncertainty.

Boost Customer Satisfaction: The dynamic and personalized experience helps patients feel confident in their decision, leading to higher 
satisfaction and sales.
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WHY USE TRANSITIONS COLOR MATCH?
Transitions Color Match empowers your patients to confidently choose their ideal Transitions lens 
color and frame combination, guided by your expertise:

Easily visualize every option: The tool helps patients imagine how different Transitions lens 
colors look on their favorite frames, removing any guesswork.

Enhanced recommendation: By tailoring lens color recommendations to individual styles and 
lifestyles, Transitions Color Match ensures every patient feels their choices are uniquely suited 
to them.

Simplify decision-making: The interactive design assists the selection process, allowing patients 
to compare different Transitions lenses quickly and confidently.

Improve product understanding: With real-time virtual try on of lens colors, patients gain a 
better understanding of the Transitions technology.

SCAN QR CODE TO UNLOCK TRANSITIONS COLOR MATCH

Transitions and the Transitions logo are registered trademarks of Transitions Optical, Inc. used under license by Transitions Optical Limited. GEN S and Color Match are trademarks of Transitions Optical Limited. ©2025
Transitions Optical Limited. Photochromic performance is influenced by temperature, UV exposure and lens material. Actual lens colors may vary. Frames by Ray-Ban®, Transitions® lenses in Ruby.

DÉCOUVREZ LA COMBINAISON PARFAITE ENTRE UNE MONTURE 
ET LES VERRES TRANSITIONS GRÂCE À L’OUTIL TRANSITIONS® COLOR MATCH™

L’outil Transitions Color Match redéfinit l’expérience en magasin en offrant aux professionnels de la vue un moyen innovant et interactif de dialoguer avec 
leurs clients. Cet outil phygital permet de choisir ses verres de manière personnalisée, facilitant plus que jamais le choix des clients pour trouver la combinaison 
parfaite entre la couleur des verres Transitions et la monture. Avec des combinaisons infinies de verres et de montures, Transitions Color Match transforme la 
prise de décision en une expérience excitante et fluide.

POURQUOI UTILISER TRANSITIONS COLOR MATCH?

Transitions Color Match donne à vos clients la confiance nécessaire pour choisir la combinaison 
idéale de couleur de verres Transitions et de monture, tout en étant guidés par votre expertise :

Visualisez facilement chaque option : l’outil aide les clients à se rendre compte comment les 
différentes couleurs de verres Transitions se marient avec leurs montures préférées, éliminant 
toute incertitude.
Recommandation améliorée : en adaptant les recommandations de couleur des verres aux 
styles et modes de vie de chacun, Transitions Color Match permet à chaque client de sentir 
que ses choix lui conviennent parfaitement.
Simplifiez la prise de décision : la conception interactive aide au processus de sélection, 
permettant aux clients de comparer différents verres Transitions rapidement, et en toute 
confiance.
Améliorez la compréhension du produit : grâce à l’essai virtuel en temps réel des couleurs des 
verres, les clients comprennent mieux la technologie Transitions.

Balayez le code QR : dirigez facilement les clients 
vers l’outil Transitions Color Match en balayant 
avec leur téléphone intelligent le code QR situé sur 
le mur des montures et sur la table de distribution.

Visualisez les verres Transitions instantanément : 
l’outil permet aux clients d’explorer les couleurs 
des verres Transitions, de voir comment elles 
se marient avec leur monture, de prendre des 
photos, de comparer et d’enregistrer leurs 
combinaisons préférées.

Partagez la combinaison parfaite : une fois 
que les clients trouvent leur monture idéale et 
la couleur des verres Transitions, ils peuvent 
partager leur sélection rendant l’expérience 
amusante et mémorable.

COMMENT ÇA MARCHE
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TRANSFORMEZ VOTRE MAGASIN GRÂCE À TRANSITIONS COLOR MATCH

Approche Innovante : adoptez une approche innovante et à la pointe de la technologie, tout en renforçant votre position de professionnel de 
confiance auprès de vos clients.
Expérience engageante pour le client : grâce à la réalité augmentée, vos clients peuvent immédiatement visualiser comment les différents verres 
Transitions se marient avec les montures qu’ils ont choisies, et à éliminer l’incertitude.
Améliorez la satisfaction client : l’expérience dynamique et personnalisée aide les clients à se sentir confiants dans leur décision, ce qui conduit 
à une plus grande satisfaction et stimule les ventes.

BALAYEZ LE CODE QR POUR DÉVERROUILLER TRANSITIONS COLOR MATCH

TRANSITIONS® COLOR MATCH™ OFFICIEL

Transitions et le logo Transitions sont des marques déposées de Transitions Optical, Inc. utilisées sous licence par Transitions Optical Limited. GEN S et Color Match sont des marques déposées de Transitions Optical Limited. ©2025 Transitions 
Optical Limited. Les performances photochromiques sont influencées par la température, l’exposition aux UV et le matériau des verres. Les couleurs réelles des verres peuvent varier. Montures par Ray-Ban®, verres Transitions® en Rubis.
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